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Nakon obnove Dvorca Opeka te njegove prenamjene u Učenički Dom pristigli su prvi 

učenici.

U domu se nalazi 40 kreveta raspoređenih u sedam dvokrevetnih soba, sedam 

trokrevetnih soba, dvije dvokrevetne sobe za osobe s invaliditetom i jednom 

jednokrevetnom sobom.

Smještajni kapaciteti se nalaze na prvom katu dvorca na kojem je ugrađeni i lift za osobe s

invaliditetom, a u funkciji su i dnevni boravak, knjižnica i restoran.

Kako bi učenicima zaželio dobrodošlicu te razgledao smještajne kapacitete župan 

Varaždinske županije Anđelko Stričak je u pratnji ravnatelja Srednje škole Arboretum 

Opeka Dragana Brkića i pročelnika Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. 

Miroslava Huđeka obišao Učenički dom.

- S radošću mogu izjaviti da je cilj postignut. Danas su u dvorac Opeka stigli prvi učenici 

što znači da učenički dom počinje sa radom. Ovime je jedan od najljepših hrvatskih 



dvoraca dobio novu namjenu i to obrazovnu. Prošle godine je nakon 350 godina od prvog 

spomena obnovljen. Radovi su trajali tri godine i iznosili oko dvanaest milijuna eura, a 

sama uspostava Regionalnog centra kompetentnosti u poljoprivredi još šest milijuna eura. 

Nadam se da će boravak u njemu biti ugodan kako učenicima tako i polaznicima 

cjeloživotnog obrazovanja. Školu planiramo razvijati novim programima, uključiti u moguće

erasmus programe te uspostaviti suradnju sa sličnim školama- rekao je župan Anđelko 

Stričak.

Ravnatelj Brkić također je zadovoljan što su prvi učenici pristigli u Dom.

-Nakon Uspostave RCK u poljoprivredi i obnove dvorca Opeka otvorili smo Učenički dom 

za 40 korisnika sa svim pratećim prostorima. Za potrebe doma imamo 17 soba od kojih su 

dvije sobe prilagođene za osobe s invaliditetom, dnevni boravak, kuhinju, restoran, 

knjižnicu, multimedijalnu učionicu i kabinete. Učenici imaju vrhunske uvjete i svu potrebnu 

skrb te sigurnost boravka u domu. Konačno će školu moći pohađati učenici iz cijele RH što

će omogućiti rast broja učenika škole kao i mogućnost razmjene učenika sa sličnim 

centrima u RH i EU-rekao je Brkić kako školu trenutno pohađa 185 učenika.

Pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. Miroslav Huđek je istaknuo 

kako se smještajem učenika polako ostvaruju svi ciljevi iz Poslovnog plana regionalnog 

Centra kompetencije iz poljoprivrede. Naznačio je kako se radi o velikom uspjehu kojim 

ovaj dvorac dobiva punu dimenziju na radost i korist učenika i djelatnika škole, ali i svih 

mještana Općine Vinica, kao i cijele Varaždinske županije.

Zadovoljstvo smještajem iskazao je i učenik Leonardo Santor iz Koprivničkog Ivanca koji je

rekao kako mu se sviđa cijeli ambijent te ga veseli što pohađa ustanovu koja je smještena 

u jednom od najljepših arboretuma u ovom dijelu Europe.












